



# Referat styremøte 28.03.2023

## Til stede:

- Anne Cathrine Halvorsen
- Berit Holter
- Hanne Bonna Bruun
- Hans Fredrik Mørch
- Cecilie Gerhard Berger
- Mireille Gabrielli
- Ida Nygaard

## Oppstart

### Sak 14/2023 – nytt styre, orientering, ansvarsområder, mm.

- Underskrevne taushetserklæringer fra styremedlemmer ble samlet inn.
- Styrets Facebook-side –Chatten som fb har opprettet automatisk, slettes.
- Utstillingssøknader – utstillinger for i år er fordelt, andre søknader om offisielle utstillinger får nei.
- Klubbens økonomi:
  - Klubben har hatt en stor kassebeholdning, mye av dette ble besluttet overført til klubbens bankkonto.
  - Zettle – når Brønnøysund-registeret er oppdatert forsøker vi å få opp Zettle-løsningen igjen.
  - Foreløpig har vi konto i DNB, den er dyr med hensyn til gebyrer. Vi sjekker om vi kan finne en rimeligere løsning i en annen bank.

### Gjennomgang av referat fra forrige møte

Referatet ble kort gjennomgått.

## Saker fra tidligere møter – utestående saker

### Sak 11/2023 – lagring i sky

Klubben finner en løsning i sky der viktige dokumenter kan lagres.

## Nye saker

### Sak 15/2023 – øvrige tillitsvalgte

- Redaksjonen i Stort Sett herunder layoutansvarlig (sak 5/23) – Redaksjonen har så langt bestått av Anne Cathrine, Ingvild Southorn, Hege Tørresen, Ylva Lindahl (layout) og Ida (redaktør). Heidi har gått inn. Ylva ønsker å gi seg med layout, vi foreslår for henne om hun ønsker å fortsette mot betaling.
- Webmaster – Vi benytter Wix for å lage hjemmesiden. Det er et ønske å bytte det ut. Vi sjekker om det finnes andre programvarer. Hjemmesiden bør også redesignes. Vi må finne noen som kan overta som webmaster.
- Avlsrådet – avlsrådet har bestått av Nora Skotaam, Heidi Lund, Lisbeth Høgmo og Ida Nygaard. Lisbeth og Heidi har trukket seg. Vi ser på løsninger for å få dannet et nytt avlsråd.
- Valpeformidler – Nora har sittet til nå, men har sagt fra seg vervet. Mireille overtar.



## Norsk Grand Danois Klubb

### Sak 16/2023 – Valpeshow

- Sted – messehallen Lillestrøm
- Dato – lørdag 16. september
- Ansvarlig – Heidi har sagt hun kan påta seg ansvaret, styret bistår

### Sak 17/2023 – Pinsetreff

Oppgaver til pinsetreffet gjennomgått og fordelt.

### Faste punkter

#### Sak 10/2023 – avlsrådet orienterer

Ikke vært noen møter i avlsrådet siden siste styremøte.

#### Eventuelt

Ingen punkter under eventuelt.